

**2021**

**CHAPTER 7**

An Act to make consequential  
amendments resulting from the  
enactment of *The Business  
Corporations Act, 2021*

**2021**

**CHAPITRE 7**

Loi portant modifications  
corrélatives à l'édition de la loi  
intitulée *The Business  
Corporations Act, 2021*

2021

## CHAPTER 7

An Act to make consequential amendments resulting from the enactment of *The Business Corporations Act, 2021*

(Assented to May 13, 2021)

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Saskatchewan, enacts as follows:

**Short title**

1 This Act may be cited as *The Business Corporations Consequential Amendments Act, 2021*.

**SS 1996, c C-37.3 amended**

2(1) *The Co-operatives Act, 1996* is amended in the manner set forth in this section.

**(2) Subsection 151(2) is amended by striking out “*The Business Corporations Act*” and substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

**(3) Section 284 is repealed and the following substituted:**

**“Non-application of *The Business Corporations Act, 2021***

**284** *The Business Corporations Act, 2021* does not apply to a co-operative that is incorporated, continued or registered pursuant to this Act”.

**SS 2019, c L-10.2 amended**

3(1) *The Legislation Act* is amended in the manner set forth in this section.

**(2) Section 2-29 is amended:**

**(a) by repealing the definition of “Director of Corporations”; and**

**(b) by adding the following definition in alphabetical order:**

**“ ‘Registrar of Corporations’ or ‘Director of Corporations’ means the Registrar of Corporations as defined in *The Business Corporations Act, 2021*; (« registraire des sociétés » ou « directeur des sociétés ») ”.**

**(3) Clause 2-37(2)(a) is amended by striking out “*The Business Corporations Act*” and substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

**2021**

## **CHAPITRE 7**

Loi portant modifications corrélatives à l'édition de la  
loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021*

(Sanctionnée le 13 mai 2021)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la Saskatchewan, édicte :

**Titre abrégé**

**1** *Loi de 2021 corrélative de la loi intitulée The Business Corporations Act, 2021.*

**Modification de LS 1996, c C-37.3**

**2(1)** La *Loi de 1996 sur les coopératives* est modifiée de la manière énoncée au présent article.

**(2) Le paragraphe 151(2) est modifié par suppression de « The Business Corporations Act » et son remplacement par « The Business Corporations Act, 2021 ».**

**(3) L'article 284 est abrogé et remplacé par ce qui suit :**

**« Inapplication de la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021***

**284** La loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021* ne s'applique pas aux coopératives constituées, prorogées ou enregistrées sous le régime de la présente loi ».

**Modification de LS 2019, c L-10.2**

**3(1)** La *Loi sur la législation* est modifiée de la manière énoncée au présent article.

**(2) L'article 2-29 est modifié :**

**a) par abrogation de la définition de « directeur des sociétés »;**

**b) par insertion, suivant l'ordre alphabétique, de la définition suivante :**

**« “registraire des sociétés” ou “directeur des sociétés”** *Le Registrar of Corporations* au sens défini dans la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021*. (“*Registrar of Corporations*” or “*Director of Corporations*”) ».

**(3) L'alinéa 2-37(2)a) est modifié par suppression de « The Business Corporations Act » et son remplacement par « The Business Corporations Act, 2021 ».**

## SS 1995, c N-4.2 amended

4(1) *The Non-profit Corporations Act, 1995* is amended in the manner set forth in this section.

**(2) Subsection 2(1) is amended in the definition of “Director” by striking out “Director of Corporations” and substituting “Registrar of Corporations”.**

**(3) Clause 3(2)(a) is amended by striking out “*The Business Corporations Act*” and substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

**(4) Section 4 is repealed.**

**(5) Clause 174(4)(d) is amended by striking out “register referred to in section 282 of *The Business Corporations Act*” and substituting “Corporate Registry mentioned in section 22-8 of *The Business Corporations Act, 2021*”.**

**(6) Subsection 250(3) is amended by striking out “*The Companies Act, The Business Corporations Act*” and substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

**(7) Subsection 250(4) is amended by striking out “*The Companies Act* or”.**

**(8) Subsection 250(9) is amended by striking out “*The Business Corporations Act*” and substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

**(9) Subsection 276(3) is amended by striking out “*The Business Corporations Act*” and substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

## SS 1998, c Q-1.01, section 76 amended

**5 Clause 76(a) of *The Queen’s Bench Act, 1998* is amended by striking out “clause 234(3)(b) of *The Business Corporations Act*” and substituting “clause 18-4(3)(b) of *The Business Corporations Act, 2021*”.**

## SS 2016, c S-50.12, section 18 amended

**6 Subclause 18(4)(e)(ii) of *The Small Claims Act, 2016* is amended by striking out “section 268 of *The Business Corporations Act*” and substituting “section 20-17 of *The Business Corporations Act, 2021*”.**

## Schedule

**7 The provisions listed in Schedule 1 of the Appendix are amended by striking out “*The Business Corporations Act*” wherever it appears and in each case substituting “*The Business Corporations Act, 2021*”.**

## Coming into force

**8 This Act comes into force on the day on which section 1 of *The Business Corporations Act, 2021* comes into force.**

Modification de LS 1995, c N-4.2

4(1) La *Loi de 1995 sur les sociétés sans but lucratif* est modifiée de la manière énoncée au présent article.

**(2) Le paragraphe 2(1) est modifié à la définition de « directeur » par suppression de « directeur des sociétés » et son remplacement par « registraire des sociétés ».**

**(3) L'alinéa 3(2)a) est modifié par suppression de « *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « *The Business Corporations Act, 2021* ».**

**(4) L'article 4 est abrogé.**

**(5) L'alinéa 174(4)d) est modifié par suppression de « registre visé à l'article 282 de la loi intitulée *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « *Corporate Registry* mentionné à l'article 22-8 de la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021* ».**

**(6) Le paragraphe 250(3) est modifié par suppression de « de la loi intitulée *The Companies Act*, de la loi intitulée *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « de la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021* ».**

**(7) Le paragraphe 250(4) est modifié par suppression de « de la loi intitulée *The Companies Act* ou ».**

**(8) Le paragraphe 250(9) est modifié par suppression de « *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « *The Business Corporations Act, 2021* ».**

**(9) Le paragraphe 276(3) est modifié par suppression de « *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « *The Business Corporations Act, 2021* ».**

LS 1998, c Q-1.01, modification de l'article 76

**5 L'alinéa 76a) de la *Loi de 1998 sur la Cour du Banc de la Reine* est modifié par suppression de « l'alinéa 234(3)b) de la loi intitulée *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « l'alinéa 18-4(3)b) de la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021* ».**

LS 2016, c S-50.12, modification de l'article 18

**6 Le sous-alinéa 18(4)e)(ii) de la *Loi de 2016 sur les petites créances* est modifié par suppression de « l'article 268 de la loi intitulée *The Business Corporations Act* » et son remplacement par « l'article 20-17 de la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021* ».**

Annexe

**7 Les dispositions énumérées à l'annexe 1 de l'appendice sont modifiées par suppression de « *The Business Corporations Act* » chaque fois qu'il y apparaît et son remplacement chaque fois par « *The Business Corporations Act, 2021* ».**

Entrée en vigueur

**8 La présente loi entre en vigueur à la date de l'entrée en vigueur de l'article 1 de la loi intitulée *The Business Corporations Act, 2021*.**

**Appendix**

## SCHEDULE 1

[Section 7]

**Change “*The Business Corporations Act*”  
to “*The Business Corporations Act, 2021*”**

<b>Act</b>	<b>Provision</b>
<i>The Alcohol and Gaming Regulation Act, 1997</i> SS 1997, c A-18.011	Definition of “affiliate” in 145.1(1) Definition of “affiliate” in 147.04(1)
<i>The Child Care Act, 2014</i> SS 2014, c C-7.31	7(2)(a)

**Appendice**

## ANNEXE 1

[Article 7]

**Changer « *The Business Corporations Act* »  
à « *The Business Corporations Act, 2021* »**

<b>Loi</b>	<b>Disposition</b>
<i>Loi de 1997 sur la réglementation des boissons alcoolisées et des jeux de hasard</i> LS 1997, c A-18.011	Définition de « groupe » à 145.1(1) Définition de « groupe » à 147.04(1)
<i>Loi de 2014 sur les garderies d'enfants</i> LS 2014, c C-7.31	7(2)a)

